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Protokół Nr 18/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu  i Spraw Społecznych Rady Gminy Piątnica, odbytego 

w dniu  22 czerwca  2020 r.  w sali   ślubów Urzędu Gminy  Piątnica, ul. Stawiskowska 53. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych - pan Piotr 

Zduńczyk, który stwierdził prawomocność posiedzenia. W posiedzeniu uczestniczyło 4 radnych 

na ogólną liczbę 5. Czas trwania posiedzenia 808 - 905. 

O terminie posiedzenia członkowie  Komisji  zostali powiadomieni pisemnie i otrzymali dokumenty 

stanowiące przedmiot posiedzenia pocztą elektroniczną. 

Informację o terminie,  miejscu i porządku posiedzenia podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy Piątnica i umieszczenie w BIP 

Urzędu Gminy Piątnica. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Zduńczyk Piotr                                      Przewodniczący Komisji  

2. Chabetek  Karolina                                Członek Komisji 

3. Florczyk Tomasz                                   Członek Komisji 

4. Weber Krzysztof                                    Członek Komisji  

W posiedzeniu nie uczestniczył  Pokropowicz Jarosław - Członek Komisji 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:   

1.Weber Krzysztof                                    Przewodniczący Rady  Gminy Piątnica   

2. Wierzbowski Artur                               Wójt Gminy Piątnica 

3. Bieńczyk Bogdan                                  Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

4. Chilińska Katarzyna                              Skarbnik Gminy Piątnica 

5. Filipkowska Agnieszka                         Dyrektor Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy 

6. Duda Bożena                                         Inspektor do obsługi rady gminy w Urzędzie Gminy 

                                                                   Piątnica 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 

Ad. 1. 

        Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji, który powitał  

zgromadzonych. 

Ad. 2.    

       Pan Przewodniczący Komisji  poinformował, że  wnosi do porządku posiedzenia przełożony 

przez Wójta Gminy Piątnica „w pkt 4 podpunkt 5 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020-2031”. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia. 

Pan Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie imienne  wniosek  o przyjęcie porządku 

posiedzenia. Po głosowaniu przestawił zbiorcze wyniki głosowania imiennego. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu  - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja przyjęła jednogłośnie porządek dzienny posiedzenia o treści: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Informacja o podpisaniu  protokołu Nr 17/2020 posiedzenia Komisji. 

4. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy projektów uchwał w sprawie: 

    1/ zmiany imienia Szkoły Podstawowej w Jeziorku; 

    2/ ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez gminę Piątnica w 2020 roku; 
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    3/ zmian w budżecie Gminy; 

    4/ przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego w Białymstoku; 

5/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2031. 

5. Rozpatrzenie na sesję Rady Gminy: 

    1/ sprawozdania z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2019 rok; 

    2/ informacji z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2019 rok. 

6. Wolne wnioski. 

Ad. 3. 

      Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że podpisał protokołu  Nr 17/2020 posiedzenia 

Komisji. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

 Ad. 4.1) 

        Projekt uchwały  w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej w Jeziorku w załączeniu do 

oryginału protokołu. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  zbiorcze wyniki 

głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek  

Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały pod obrady sesji. 

Ad. 4.2) 

        Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez gminę Piątnica w 2020 

roku w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani  Dyrektor  Centrum Usług Samorządowych poinformowała, że taka uchwała była podjęta 

30 stycznia 2020 r., ale na wniosek p. dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piątnicy chcemy 

ująć dodatkowo bibliotekarstwo, ponieważ wiąże się to z tym, że jedna z nauczycielek pracująca 

w bibliotece odchodzi na emeryturę i w związku z tym będzie potrzebna osoba do biblioteki. Ponadto 

do wcześniejszej uchwały było rozstrzygnięcie nadzorcze i chcemy to uporządkować, aby była 

jednolita uchwała. 

Radni, po przeanalizowaniu projektu uchwały nie wnieśli uwag. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  

zbiorcze wyniki głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 

radnych: Chaberek  Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały pod obrady sesji. 

Na posiedzenie Komisji przybyła p. Skarbnik Gminy. 

Ad. 4.3) 

        Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pan Przewodniczący Komisji stwierdził, że mieszkańcy ulicy Krótkiej (przy cmentarzu)  proszą o 

zamontowanie  jednej lampy ulicznej oraz o lustra drogowego w pobliżu piekarni na ul. Krótkiej. 

Pani  Radna Karolina Chaberek powiedziała, że w tych sprawach przygotowała interpelację i złoży 

je na piśmie. 
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Radni, po przeanalizowaniu projektu uchwały nie wnieśli uwag. 

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projektu uchwały pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  zbiorcze wyniki 

głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek  

Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały pod obrady sesji. 

Ad. 4.4) 

       Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego 

w Białymstoku w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni, po przeanalizowaniu projektu uchwały nie wnieśli uwag. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  

zbiorcze wyniki głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 

radnych: Chaberek  Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały pod obrady sesji. 

Ad. 4.5) 

       Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2031w załączeniu do oryginału protokołu. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  

zbiorcze wyniki głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 

radnych: Chaberek  Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały pod obrady sesji. 

Ad. 5.1) 

       Sprawozdanie z  działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2019 rok 

w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni, po rozpatrzeniu sprawozdania nie zgłosili uwag.  

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania sprawozdania pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  zbiorcze wyniki 

głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek  

Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie pod obrady sesji. 

Ad. 5.2) 

      Sprawozdanie z realizacji informacji z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

Gminy Piątnica za 2019 rok w załączeniu do oryginału protokołu. 

Radni, po rozpatrzeniu sprawozdania nie wnieśli uwag.  

Pan Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie imienne wniosek w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania sprawozdania pod obrady sesji. Po głosowaniu przestawił  zbiorcze wyniki 

głosowania.  Liczba radnych biorących udział w głosowaniu    - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek  
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Karolina,  Florczyk Tomasz, Weber Krzysztof, Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące 

się” - brak. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie pod obrady sesji. 

Ad. 6.  

      W punkcie wolne wnioski głos zabrali: 

Pan Przewodniczący Rady  

- zgłosił awarię oświetlenia ulicznego w Kisielnicy; 

- wniósł o odprowadzenie wody w Górkach przy drodze powiatowej, ponieważ po ostatnich opadach 

deszczu mieszkańcy byli bardzo zbulwersowani. Należy odtworzyć rowy; 

- wnioskował o skierowanie kosiarki bijakowej do wykoszenia rowów odwadniających. 

Pan Wójt stwierdził, że: 

- awaria oświetlenia zostanie usunięta. Poinformował także, że po ostatniej burzy w Szkole 

  Podstawowej w Kisielnicy spaliła się instalacja elektryczna, której naprawa będzie wymagać 

większych nakładów finansowych; 

Pan Zastępca Wójta powiedział, że nie ma rowu, ani kanalizacji na nawalny deszcz. Poinformował 

także, że obecnie przebudowując drogi staramy się, aby były także budowane odwodnienia. 

Pan Przewodniczący Rady nie ma żadnego tłumaczenia dla mieszkańców, gdzie zawsze był rów, 

nagle został sprzedany i zagospodarowany tak, jak to teraz jest widoczne. 

Pan Wójt stwierdził, że urząd gminy zajmie się tą sprawą. Następnie poinformował, że w terenie 

pracuje już kosiarka. 

Pani Radna Karolina Chaberek poinformowała, że na ul. Stawiskowskiej jadąc z Łomży na zakręcie 

w prawo jest mnóstwo piachu oraz przy OPS leży wielka gałąź po sobotniej burzy. 

Pan Zastępca Wójta przyjął powyższe wnioski do realizacji. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że poinformował mieszkańców, iż w przyszłości będzie 

kursował autobus w niedzielę i będzie dowoził ludzi do Dobrzyjałowa. Zapytał, na jakim etapie jest 

załatwienie sprawy? 

Pan Zastępca Wójta  poinformował, że na żadnym etapie. 

Pan Przewodniczący Rady  przecież kazaliście chodzić i pytać się ludzi, kto by chciał z tego 

korzystać. 

Pan Wójt  zapytał, ile jest chętnych osób? 

Pan Przewodniczący Rady  zadeklarowało się na sam  początek 15 osób. Zapytał, kiedy zostanie 

podpisane porozumienie z powiatem, tak jak było to w przypadku dodatkowego kursu autobusu do 

m. Jedwabne? 

Pan Zastępca Wójta  poinformował, że organizatorem tego jest powiat, a operatorem PKS Nova. Jest 

kwestia przyjęcia wariantu trasy kursowania autobusu. PKS jedzie trasą tam gdzie ma koncesję 

przystankową, a dla  ludzi to jest żadna wygoda, ponieważ do przystanku muszą dojść kilka 

kilometrów. Winna zostać przyjęta nowa uchwała w sprawie przystanków i to jest zadanie Urzędu 

Marszałkowskiego.  Poinformował, że firma MPK stała się spółką handlową i Prezydent Miasta 

Łomża na linie pozamiejskie chce dofinansowania, bo będzie zamykał linie jeżeli nie otrzyma. 

Pan Wójt stwierdził, że winna zostać sporządzona lista osób, które będą co niedziela korzystać z tej 

komunikacji i zaznaczył, że będą oni musieli ponosić opłatę  za bilet. 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała                                                                                        Przewodniczący Komisji 

Bożena Duda                                                                                                 Piotr Zduńczyk 

 

 


